

EKONOMI

## Rangka Tindakan Sektor Kewangan 2022-2026 peluang bina ekonomi lebih kukuh



24/01/2022 03:50 PM

— KUALA LUMPUR, 24 Jan -- Rangka Tindakan Sektor Kewangan 2022-2026 yang dilancarkan hari ini mewakili peluang yang besar untuk seluruh sektor kewangan bersatu dan membina ekonomi yang lebih kukuh.

— Timbalan Gabenor Bank Negara Malaysia (BNM) Datuk Abdul Rasheed Ghaffour berkata sektor kewangan terkandung dalam rangka tindakan itu daripada kedudukan yang kukuh dan kini adalah masa yang sesuai untuk memperluas kewangan.

“Persekitaran yang tidak menentu memerlukan dinamisme yang dipertingkatkan dalam sektor kewangan, (apabila) industri kewangan dapat menerajui perjalanan pembangunannya sendiri secara proaktif dan berkesan serta menghadapi cabaran.

— “Bagi menggalakkan dinamisme pasaran yang berkesan, persaingan dan inovasi merupakan cadangan yang penting.

— “Sehubungan itu, strategi kami dalam bidang digital membawa kepada laluan sedia ada yang dipertingkatkan, seperti sandbox kawal selia kami untuk inovasi digital,” katanya pada sesi perbincangan panel bertajuk ‘Financial Sector Blueprint: Charting The Path Ahead Together’, pada Minggu MyFintech 2022 yang diadakan secara maya hari ini.

Abdul Rasheed berkata bank pusat turut komited untuk menyokong kemasukan pasaran daripada pemain digital yang dapat menangani baki jurang dalam sektor kewangan.

Beliau berkata pada tahun-tahun akan datang, bidang tumpuan ialah pelesenan penanggung insurans digital dan pengendali takaful digital untuk menggalakkan penyertaan, persaingan dan kecekapan yang lebih baik dalam industri itu sendiri.

Perluasan liputan insurans dan perlindungan, termasuk insurans mikro dan produk takaful makro mampu milik serta mengurusperdanakan kewangan sosial untuk membantu mereka yang kurang mendapat perkhidmatan dan tidak mendapat perkhidmatan adalah beberapa strategi utama yang akan ditingkatkan dalam bidang ini, katanya.

“Kami menyedari bahawa kewangan akan membantu individu dan perniagaan, itu sebabnya 'Kewangan Untuk Semua' menjadi antara tiga tema utama rangka tindakan itu,” katanya.

Abdul Rasheed berkata kerjasama antara pemain swasta dan awam juga merupakan ciri utama dalam rangka tindakan tersebut, lebih-lebih lagi dalam konteks pendigitalan.

“Dalam rangka tindakan itu, kami menekankan strategi yang mengukuhkan pengaturan keselamatan siber – misalnya, menggalakkan pembangunan infrastruktur yang saling beroperasi dan meningkatkan standard bersama serta tadbir urus data dan prinsip privasi,” katanya.

Awal hari ini, BNM melancarkan rangka tindakan untuk tempoh lima tahun yang mengenal pasti lima keutamaan yang akan memacu usahanya untuk menggalakkan sistem kewangan yang akan meraih pertumbuhan jangka panjang, kesihatan planet dan kemakmuran bersama.

Gabenor Tan Sri Nor Shamsiah Mohd Yunus berkata keutamaan itu ialah membiayai transformasi ekonomi Malaysia; meningkatkan kesejahteraan kewangan isi rumah dan perniagaan; menggalakkan pendigitalan sektor kewangan; menjadikan sistem kewangan untuk memudahkan dan membuat peralihan secara teratur kepada ekonomi hijau dan meningkatkan kewangan berasaskan nilai melalui kepimpinan pemikiran dalam kewangan Islam.

– BERNAMA